
PROTOKOLL RISÖ BRYGGFÖRENING ÅRSMÖTE 2015 

Lördag den 16 maj kl. 12.00 

Närvarande: E Hjardar, C Olausson, O Gustafsson, J Hellström, P Höfvner, M  Karlsson, B Kruk, T 

Pousard , R Simonsson, I Janebrink, K Dahlqvist, D Pagrotsky, B Hällström 

 

1. Val av mötets ordförande 

Espen Hjardar väljs till ordförande för mötet. 

2. Val av mötets sekreterare 

Annika Gustafsson väljs till sekreterare för mötet.  

3. Val av mötets justerare, att jämte ordförande justera protokollet 

Pontus Höfvner väljs att justera protokollet jämte ordförande.  

4. Möte behörigt utlyst 

Föreningens medlemmar anser att mötet är behörigt utlyst. 

5. Verksamhetsberättelse 2014 – 2015  

Espen redogör för verksamhetsberättelsen. Vi hade i år 1 maj som sista dag för att anmäla 

önskemål om platsbyte, men vi kommer i fortsättningen tidigarelägga denna dag. Styrelsen 

kommer också behöva titta på en plan för hur vi ska göra då vi får in fler önskemål än vad vi har 

platser för.  Espen hälsar också de nya medlemmarna, Gunilla och Antony samt Björn och Maria 

välkomna till Risöbryggförening.  

6. Ekonomisk berättelse 

Birgit redovisar föreningens ekonomi som vid räkenskapsåret den 1 maj var 32386:-. Efter det har 

bryggavgifter inkommit samt en del utgifter betalats. Vid tiden för årsmötet finns det 56289:- i 

kassan.  

7. Revisorernas revisionsberättelse 

Roger Simonsson läser revisionsberättelsen för 2014. Medlemmarna godkänner därefter 

revisionsberättelsen.  

8. Frågan om ansvarsfrihet 

Medlemmarna beslutar bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.  

9. Val för perioden enligt stadgarna 



Pontus, Ingvar, Annika och Birgit står på tur att avgå. Pontus, Ingvar och Birgit väljs om för 

ytterligare ett år. Annika väljer att avgå. Förslag på ny ledamot är Christer Olausson. 

Medlemmarna godkänner förslaget. Espen har ytterligare ett år kvar.  

10. Årsavgifter 

Medlemmarna beslutar att låta årsavgifter och medlemsavgift vara oförändrad. Viktigt att 

märka inbetalningen noga med namn. 

11. Arbetsdagar 

Medlemmarna beslutar att ha två arbetsdagar, den 27 juni och 11 juli kl. 10.00. Medlemmarna 

måste delta i minst en arbetsdag. Vi behöver under dessa dagar fixa alla bomlemmar, lemmar i 

diket, måla innerbryggan, laga akterupphängning. Arbetsdagarna anslås på anslagstavlan.   

12. Motioner 

Inga motioner har kommit in 

13. Bryggfest och klubbmästare 

Bryggfesten hålls som vanligt första lördagen i augusti, vilket i år blir den 1 augusti. Vi tar med oss 

det vi vill äta och om någon under sommaren får en idé om aktiviteter på festen är detta 

välkommet.  

14. Bastufrågan 

I höstas genomfördes en enkät där det visade sig finnas ett relativt stort intresse för att 

undersöka möjligheterna till att ha en bastu. Medlemmarna beslutade att låta de intresserade 

bilda en bastuförening som blir underställd bryggföreningen men med egen ekonomi. Dessa får 

sedan komma in med förslag till bryggföreningen.   

15. Övrigt 

 Några pålar samt en pall har flutit iväg och finns att hämta hos Gunnar B.  

 Janne har anslagit nya rutiner för sophanteringen. Antingen lägger man varje soppåse i 

den gemensamma tunnan vid färjebryggan, eller så kan man slå sig ihop och ta en av de 

soptunnor som finns vid vår brygga och ställa vid sin tomt för att själva ta bort till sopkärl 

vid färjebryggan. Obs det gäller fortfarande bara för brännbart hushållsavfall.  

 Vi måste skapa rutiner för att skräp och dylikt tas bort från stranden. Medlemmarna 

beslutade att det ska vara eldförbud vid stranden. I samband med att bommarna tas upp 

på hösten kan vi kolla upp så att det inte finns skräp kvar som vattnet kan föra ut.  

 I samband med att bommarna tas upp på hösten ska vi låta bomfästena sitta kvar i 

bryggan.  

16. Mötet avslutas 

  Vid protokollet       Justeras                         Ordförande 

 


